

Pursuant to Standing Order 26 (8), the honourable Member for Oshawa—Whitby (Mr. Broadbent) obtained leave to propose a motion to adjourn the House for the purpose of discussing a specific and important matter requiring urgent consideration, "namely, the clear responsibility of a conspiracy concerning the concealment of evidence or the failure to take appropriate action pertaining to the illegal break-in by three police officers at *l'Agence de Presse Libre* on the night of October 6-7, 1972.

Accordingly, the motion was allowed to stand over until the conclusion of the debate under the Statutory Order but not earlier than 8.00 o'clock p.m., this day.

(Proceedings on Adjournment Motion)

At 6.00 o'clock p.m. the question "That this House do now adjourn" was deemed to have been proposed pursuant to Order made Monday, May 30, 1977;

After debate, the motion was deemed to have been withdrawn.

The House resumed debate on the motion of Mr. Stevens, seconded by Mr. Baker (Grenville—Carleton),—That the Anti-Inflation Act being Chapter 75, Statutes of Canada 1974-75-76 as amended by Chapter 98, Statutes of Canada 1974-75-76 shall expire on the 30th day of June, 1977.

After further debate, at 10.00 o'clock p.m., Mr. Speaker interrupted the proceedings;

And the question being put on the motion, it was negatived on the following division:

(Division—Vote N° 52)

YEAS—POUR

Messrs.—Messieurs

Alexander	Darling	Hamilton	La Salle	O'Sullivan
Alkenbrack	Dinsdale	(Swift Current—	Lawrence	Paproski
Allard	Dionne	Maple Creek)	Leggatt	Patterson
Andre	(Kamouraska)	Hargrave	MacDonald	Pigott (Mrs.)
(Calgary Centre)	Douglas	Hnatyshyn	(Egmont)	Roche
Baker	(Nanaimo—Cowichan—	Holmes	MacKay	Rodriguez
(Grenville—Carleton)	The Islands)	Howie	Malone	Rondeau
Balfour	Ellis	Huntington	Mazankowski	Rynard
Bawden	Elzinga	Hurlburt	McCain	Schellenberger
Beatty	Epp	Jarvis	McCleave	Scott
Beaudoin	Forrestall	Jelinek	McGrath	Skoreyko
Brisco	Fraser	Johnston	McKenzie	Smith
Broadbent	Gauthier	Jones	Muir	(Churchill)
Cadieu	(Roberval)	Knowles	Munro	Stanfield
Clark	Gillies	(Winnipeg	(Esquimalt—Saaneich)	Stevens
(Rocky Mountain)	Grafftey	North Centre)	Murta	Stewart
Clarke	Halliday	Knowles	Neil	(Marquette)
(Vancouver Quadra)	Hamilton	(Norfolk—Haldimand)	Nystrom	Wise
Coates	(Qu'Appelle—	Lambert	Oberle	Wooliams
Crouse	Moose Mountain)	(Edmonton West)	Orlikow	Yewchuk—80

En vertu de l'article 26 (8) du Règlement, l'honorable député d'Oshawa—Whitby (M. Broadbent), obtient la permission de présenter une motion d'ajournement de la Chambre en vue de la discussion d'une affaire déterminée et importante dont l'étude s'impose d'urgence à savoir «la possibilité très nette d'un complot concernant la dissimulation de preuves ou le fait qu'aucune mesure appropriée n'a été prise dans l'affaire de l'entrée illégale avec effraction, perpétrée par trois agents de police, dans les locaux de *l'Agence Presse Libre*, au cours de la nuit du 6 au 7 octobre 1972».

En conséquence, en conformité des dispositions de l'article 26 (9) du Règlement, la motion reste en suspens jusqu'à la fin du débat portant sur l'Ordre statutaire mais ne peut être abordée avant huit heures ce soir.

(Délibérations sur la motion d'ajournement)

A six heures du soir, la motion «Que la Chambre s'ajourne maintenant» est réputée présentée en conformité des dispositions de l'ordre du lundi 30 mai 1977.

Après débat, la motion est réputée retirée.

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. Stevens, appuyé par M. Baker (Grenville—Carleton),—Que l'application de la Loi anti-inflation, chapitre 75, Statuts du Canada 1974-1975-1976, modifiée par le chapitre 98, Statuts du Canada 1974-1975-1976, cesse le trentième jour de juin 1977.

Après plus ample débat, à dix heures du soir, M. l'Orateur interrompt les délibérations.

Cette motion, mise aux voix, est rejetée, par le vote suivant: